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Szanowny Pan  
Mariusz Orocz 
 
Radny Gminy Bojszowy 

                                                                    
 

 W odpowiedzi na interpelację złożoną w dniu 12.03.2020 r. informuję, że: 

Ad. 1. Budowa światłowodu na terenie całej miejscowości nigdy nie była zadaniem 

realizowanym, nadzorowanym i finansowanym przez Gminę. Przedmiotowe zadanie 

było realizowane przez firmę K3 Telecom Sp. z o. o. z Woli. W związku z czym nie 

jestem w stanie udzielić odpowiedzi na pytanie dotyczące rozbudowy sieci 

światłowodowej na ul. Zakątek, Rolniczej i Złoty Łan. Oczywiście tak jak za 

pierwszym (o czym został Pan poinformowany pismem z dnia 31.10.2019 r. znak 

OR2.0003.65.2019), interpelacja ponownie zostanie przekazana do wskazanej firmy, 

jako jedynego podmiotu właściwego do załatwienia zgłaszanego tematu. 

Ad. 2. Wystąpiłem do Starosty Bieruńsko-Lędzińskiego jako organu zarządzającego ruchem 

na ul. Trzcinowej w Świerczyńcu z wnioskiem o podjęcie działań mających na celu 

poprawę bezpieczeństwa na tej drodze i zabudowę radaru edukacyjnego. Ponadto 

zwróciłem się do Komendy Powiatowej Policji w Bieruniu z wnioskiem  

o przeprowadzanie kontroli prędkości pojazdów poruszających się przedmiotową 

ulicą. Nawiązując do doświetlenia przejścia dla pieszych na tej ulicy zlokalizowanego  

w okolicy posesji nr 6 informuję, że nie stwierdzono takiej potrzeby. Nadmieniam, że 

oświetlenie tego przejścia nie odbiega od oświetlenia innych przejść na terenie gminy. 

Ad. 3. Właściciel tego gruntu, tj. PGL LP Nadleśnictwo Kobiór pismem z dnia 24 września 

2019r. nie wyraził zgody na naprawę pobocza drogi w tym miejscu.    

Ad. 4  Informuję, że imienne wykazy głosowań radnych dostępne są w BIP Gminy Bojszowy 

i na www.bojszowy.pl, zgodnie z art. 14 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym 
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